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Beste meneer Verwey, 

Bedankt voor uw e-mail over de parkeerplaatsen bij het Westdampark. 
Het is uiteraard niet de bedoeling dat uw klandizie afneemt doordat de parkeerplekken uit het park zijn weggehaald. En 
het is begrijpelijk dat voor u als ondernemer het wenselijk is dat uw klanten in de buurt kunnen parkeren. Voorafgaand 
aan de informatieavond hebben we met een klein groepje geïnteresseerden uit de buurt alvast besproken dat er ideeën 
waren om het parkeren te reorganiseren en uit het park te halen. U was daar ook aanwezig, en gaf inderdaad aan dat u 
het liefst zo veel mogelijk parkeerplekken in de buurt ziet. We hebben de opmerkingen van deze eerste inventarisatie 
meegenomen, maar wilden de parkeerkwestie ook voorleggen aan een grotere groep omwonenden op de inloopavond. 
Daarom hebben we de aanwezigen laten stemmen op het idee om het parkeren uit het park te halen. Op het 
parkeerpaneel dat we die avond presenteerden stond het idee om 16 parkeerplaatsen achter de haag bij Bolton te 
plaatsen, omdat deze parkeerplekken bestemd zijn voor hun huurders. Ook stond vermeld dat we naar verwachting 5 
plekken zouden laten vervallen, 12 plekken wilden aanleggen achter de Nieuwstraat en 4 aan de Oostsingel aan de kant 
van het park. Het klopt dat dat meer plekken zijn dan in het huidige voorstel. 

Tijdens de inloopavond hebben we veel reacties gehad op de parkeersituatie. Van mensen die graag het parkeren 
helemaal zien verdwijnen en verplaatsen naar de parkeergarage, to t mensen die het liefst zo veel mogelijk 
parkeerplekken willen. Ook kregen we terechte opmerkingen over de haalbaarheid van het aanleggen van nieuwe 
parkeerplekken, met oog op de veiligheid van fietsers. Omdat de opmerkingen en wensen die we op de inloopavond 
hebben meegekregen nogal uiteenliepen, hebben we besloten om de kwestie voor te leggen aan het college. Na de 
informatieavond hebben we alle aanwezigen middels de reactienota laten weten dat we opnieuw naar de 
parkeersituatie gaan kijken, en dat het college een beslissing zou gaan nemen over het wel of niet realiseren van nieuwe 
plekken. Sindsdien hebben we helaas nog geen nieuwe informatie voor u. 

Er zijn op basis van de wensen van de gemeente en de input van omwonenden tijdens de inloopavond drie scenario's 
voor alternatieve parkeerplekken uitgewerkt en voorgesteld aan het college van burgemeester en wethouders. 
Aangezien het college de beslissing heeft voorgelegd aan de raad, hebben we u hier nog geen terugkoppeling over 
gegeven. Zodra meer bekend is, laten we dit weten aan u en de rest van de omgeving. Het verleggen van de weg is, 
zoals eerder toegelicht, helaas geen optie. De scenario's liggen inmiddels bij de raad om een definitief besluit te nemen. 
Naar verwachting wordt hierover tijdens de raadsvergadering van 27 juni besloten. In het besluit worden de reacties 
van omwonenden, en ook uw reactie, meegenomen. Ik hou u en de overige betrokkenen van de Nieuwstraat hiervan op 
de hoogte. 

Met vriendelijke groet, 

Fleur Everts 
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De gemeenten Oudewater en Woerden werken samen. 
De organisatie van Woerden werkt voor beide zelfstandige gemeenten. 
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